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Чрез:г-н Венцислав Спирдонов 

Председател на ВТОбС 

Велико Търново 

До: г-н  Даниел Панов

Кмет на Община 

Велико Търново

П И Т А Н Е

От Стоян Витанов, общински съветник от групата на БСП

Относно: Прилагане и изпълнение на" Наредба на ВТОбС за реда и 
условията, свързани с разкопаване на благоустроени общински терени и 
зелени площи при извършване на СМР на елементи от техническа 
инфраструктура на територията на Община Велико Търново" / приета 2012 
г., допълнена и изменена 2016 г. /

Уважаеми г-н Панов,

Според скромното ми мнение горецитираната Наредба е един от 
най-добрите нормативни документи, които ВТОбС е приемал: като 
структура, яснота, формулиране на изисквания, отговорности, 
санкции и други.

В същото време, сблъсквайки се като граждани със състоянието на 
Великотърновската инфраструктура не намирам нито един аргумент, 
че тази Наредба се прилага на практика.

Само няколко примера от десетките такива:

- Ул. „Стоян Коледаров" -  две разкопавания, които не са
възстановени от месеци;



- Ул. „Сергей Румянцев";
- Ул. „Баба Мота" -  с месеци;
- Подхода към автогара Запад -  от 8 месеца;
- Пътя Шемшево -  Велико Търново -  от месеци;
- Ул. „Димитър Буйнозов" -  от 4 месеца;
- Ул. „Христо Смирненски";
- Ул. „Мир".

Не поедставям снимки, за да се разходите и видите лично с две 
препоръки: Да не попаднете в изоставени изкопи и да направите 
снимки, които да си качите на Вашата страница. Заедно с хлътналите 
и повдигнатите шахтови капаци, те формират улично безобразие, 
коетз гражданите и гостите на Велико Търново не заслужават. За 
опасността от ПТП нека КАТ се произнесат към Вас.

Въпросите от настоящото питане:

1. Съставени ли са протоколи съгласно чл.25, ал. 1 от Наредбата за 
периода юли -  декември 2018 и януари -  юни 2019? Ако има 
такива, моля да ми ги предоставите. Ако няма -  защо най-важната 
част от Наредбата не се спазва?

2. Изпълнява ли се чл. 24, ал. 1 и от кои експлоатационни 
дружества?

3. Колко акта / чл. 30 , ал.2 / и колко наказателни постановления 
/чл.ЗО, ал.З / са издадени за нарушения след 01.01.2018 г., на кои 
юридически или физически лица и на каква стойност?

В рамките на Вашия отговор ще задам допълнителни въпроси.

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

10 юли 2019 г. С уважение:

Велико Търново Стоян Витанов


